

Møde aktivitetsudvalg den 10/3-25

Tilstede: Anja, Anne Mette, Simon, Rene, Mikael, Britt og Kitty

Dagsorden og referat.

Evaluering af sæson 24/25

Mandagsdyp har der ikke været det store deltagere til. Vi stiller det på pause næste sæson.

Saunagus. Der er ikke længere så hurtigt udsolgt. Vi har konkurrence fra svømmehallen og det nye Hize. Alle deltagere har været positive over de gus der er afholdt.

Der er ikke den store opbakning til de forskellige arrangementer. Derfor tænker vi at vi til næste sæson lukker ned for de fleste arrangementer. Aktivitetsudvalget bruger for mange ressourcer på få medlemmer og med tanke på at det er frivilligt arbejde vi udfører.

Vi vælger at fortsætte med følgende aktiviteter:

Opstart/afslutningsarrangementer.

Nytårsdyp med bobler og kransekage

Eventuelt flere gus. Rene byder ind med gus nogle hverdage næste sæson. Han skal starte på uddannelse til gusmester.

Vi lægger op til at medlemmerne gerne selv må byde ind med aktiviteter og arrangementer.

Rene har tjekket op på det tilbud fra et menigt medlem om opbevaring af saunaen. Grundet usikkerhed i forhold til forsikringsdækning når den står på en privat grund, vælger vi at fortsætte med opbevaring på kommunens grund som hidtil.

Rene møder af til brugere af saunaen som ikke er medlemmer. Hvad kan vi gøre og skal vi gøre noget ved det, ud over at minde om reglerne. Der er også set brug af saltvand på ovnen. Skal det have en konsekvens når reglerne ikke overholdes?

Saunaen bliver ikke passet på, der efterlades affald mm og der bliver ikke fejlet så der er pænt til de næste der bruger saunaen. Det har den konsekvens at det er en kæmpe opgave for Anne Mette at rengøre om mandagen.

Rene er kommet med renoveringsforslag af saunaen:

Anja har den fulde liste med information om hvad og hvor diverse dele kan købes.

Tjek af dæktryk

Køreløset virker ikke optimalt

Frontstøtthjulet er defekt

Dyp for livet:

Der er for få der har budt ind på at hjælpe til ved DYP FOR LIVET. Vi har diskuteret det om de få i udvalget kan løfte opgaven alene. Det hverken vil eller kan vi og derfor vælger vi at lukke projektet ned.

Vi giver besked til kræftens bekæmpelse, musiker og andre som ville sponsorere arrangementet.

Evt.

Kitty har tidligere meddelt at hun udtræder af bestyrelsen og aktivitetsudvalget ved kommende generalforsamling.

Britt, Rene, Anne Mette og Anja vælger også at trække sig fra aktivitetsudvalget fra næste sæson.

Skal vi eventuelt nedlægge aktivitetsudvalget og i stedet oprette en arbejdsgruppe under bestyrelsen til varetagelse af saunaen.

Aktivitetsudvalget tager det med på næste bestyrelsesmøde.

Der var god æblekage og romsjus til mødet 🍷

Vi nævner problematikkerne med saunaen i nyhedsbrevet og vil have det på som punkt til kommende generalforsamling: Hvad kan vi gøre / sætte i værk for at alle passer bedre på saunaen. Skal vi bruge penge på brikker til medlemmerne. Skal konsekvensen være at vi helt lukker saunaen.